

大公園靈糧堂日程表 BOLGPC Meeting Schedule

日期 Date	聚會 Meeting	時間 Time	地點 Location	聯絡人 Contact
日 Sun	英文崇拜 English Service	9:00-10:30	Sanctuary	辦公室 Office 949-600-7780
	華語崇拜 Chinese Service	11:00-12:30	Sanctuary	
	華語成人主日學	9:15-10:45	ZOOM/R206	張牧師 / Peter Cho
	英語青年主日學 English Youth Sunday School	11:30-12:30	R205	Ken Wu 714-495-9988
	英語兒童主日學/主日崇拜 English Children Sunday School	9:00-11:00 11:00-12:30	R203,208 R201	Rebecca Cheng 949-294-4086
	英語家庭小組 English family	11:30-12:30	R207	Richard Loon 949-501-6288 Emily Loon 949-266-7003
	詩班練唱 Choir	13:30-15:00	Sanctuary	Lily Tu 949-887-2146
二 Tue	媽媽學堂 Mom-In-Touch	10:30-12:00	社區中心	Esther 714-673-1364
四 Thu	英語會話班 English Conversation Class	9:15-11:15	R201 (中級) R205 (高級) ZOOM (初級)	陳素宜 949-351-8989
	恩典小組 Grace Cell	10:30	ZOOM	Esther 714-673-1364
	松柏小組 Cypress Cell	10:30-12:30	ZOOM 社區中心 3rd/W	Esther 714-673-1364
五 Fri	英語大專 English College	19:30-21:30	Sanctuary	Priscilla 714-600-6232 Nehemiah 714-262-6960
	英語青少年 English Youth			
	和撒那小組 (華語社青)	20:00-22:00	社區中心	April Sun 312-678-9502 Esther Chang 714-673-1364
	活水小組 Living Water Cell	19:30-21:30	R101	Peter Cho 949-733-8800
	謙卑家庭小組 Meek Cell	19:30-21:30	R207	陳素宜 949-351-8989
	天堂潮小組 Heavenly Wave	19:30-21:30	R206	Robert Tseng 949-439-9414
	得勝小組 Victory Cell	19:30-22:00	-	Helen Lo 949-295-6746
	週五小組	19:30-22:00	R201	Vivian 714-360-9088
	生命樹小組 Tree of Life	19:30-22:00	R203	鄒靜 949-232-6877
六 Sat	健行小組 Hiking Group	8:00	-	Helen Lo 949-295-6746
	英語社青 English Young Adult	19:00-22:00	-	Daniel Chang 714-262-6963
	喜樂恩泉小組 Joy Spring	20:00-22:00	ZOOM	Robert Chi 949-279-4154
日 Sun	靈糧中文學校 BOL Chinese School	13:30-16:15	2 F	Kay Yang kayyang10@bolgpc.org



敬拜讚美 • Praise & Worship • 小組教會 • Cell Church
聖靈更新 • Holy Spirit Renewal • 全地轉化 • Global Impact
建造榮耀的教會 • Building A Glorious Church
使萬民作主的門徒 • Make Disciples of All Nations

2/1/2026

耶穌進前來，對他們說：「天上地下所有的權柄都賜給我了。所以，你們要去，使萬民作我的門徒，奉父、子、聖靈的名給他們施洗，凡我所吩咐你們的，都教訓他們遵守，我就常與你們同在，直到世界的末了。」《馬太福音 28:18-20》

Then Jesus came to them and said, "All authority in heaven and on earth has been given to me. Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age." [Matt 28:18-20, NIV]

2 Faraday, Suite B, Irvine CA92618
Phone: 949-600-7780
Office Hours: Tue - Fri 9:00 am - 6:00 pm
Email: bolgpcchurch@gmail.com
<http://www.bolgpc.org>

來敬拜主 Worshipping through

Worship	詩 歌 敬 拜
Prayer	牧 禱
Offering	奉 獻
Message	信 息
Response	回 應 / 服 事
Welcome / Announcement	歡 迎 / 報 告
Benediction	祝 禱

普世宣教 (澳洲) Worlds Mission (Australia)



主要宗教 Religion

Christian



基督教 Christians

69.5%

Modern changes in Australia bring strains and tensions to the nation.

Immigration created a multicultural country, especially in larger cities. Ethnic and religious minority groups grow quickly. 28% of Australians were born overseas! This diversity blesses the nation, but strains the attitudes of the people toward refugees, asylum seekers, and other immigrants who come. Thank God for the ability and will to save lives abroad. Pray that believers might engage their diverse society in a productive and meaningful way.

澳洲近代的變遷為這個國家帶來了各樣的壓力與張力。移民使澳洲成為一個多元文化的國家，尤其在大城市中更為明顯。族裔與宗教少數群體迅速成長，目前約有 **28%** 的澳洲居民出生於海外。這樣的多元性為國家帶來祝福，同時也在民眾對難民、尋求庇護者以及其他移民的態度上造成挑戰。感謝神賜下拯救海外生命的能力與心志。也祈求信徒能以積極且有意義的方式，投入並回應這個多元的社會。

ANNOUNCEMENTS 報告事項

1. Community Center Classes 社區中心課程

Moms-In Touch: This coming Tuesday (2/3) 10:30 AM at the Community Center, Psychotherapist Dorothy Yeh will give a lecture on "Effective Communication — Skills for Crucial Conversations part II". Please invite your friends to join us and sign up in advance.

媽媽成長班: 本週二 (2/3) 上午 10:30，由專業心理治療師 Dorothy Yeh 主講「有效地溝通—如何進行關鍵性對話(二)」，歡迎大家預留時間參與，並在媽媽班群組報名出席人數。

2. 2/4 (Wed) Monthly English prayer night, 7:30 to 9:00 pm.

Church Zoom Meeting ID: 9496007782. Password: JesusIsGod

2/4 (三) 全教會 ZOOM 中文禱告會，晚上 7:30~9:00。請弟兄姊妹們一起上線、為世局、為國家、為教會同心禱告、同心仰望、呼求 神的憐憫憫、恩典與引導！也有為個人特別的需要服事禱告！

Meeting ID: 9496007780. Password: JesusIsGod

3. GPC Choir practices start on February 1!

We'll meet every Sunday from 1:30-3:00 PM in the church sanctuary. Everyone is welcome to come and sing together as we praise and glorify the Lord through music. For details, feel free to reach out to Sister Lily.

GPC 詩班 2/1 起開始練唱，每個主日下午 1:30-3:00 於教會大堂，歡迎弟兄姊妹一起來用詩歌獻唱榮耀主。詳情請與 Lily 姊妹聯繫。

4. Church Safety Reminder 教會大樓安全提醒

Please lock all doors and turn off the air conditioning and lights before leaving. The sanctuary, chapel, and community center doors do **not** lock automatically—please use a key. Thank you for helping keep our church safe and secure.

請弟兄姐妹離開教會時、記得關掉冷氣、電燈，並將所有的門上鎖再離開 (大堂、副堂、社區中心的門不會自動上鎖、需要使用鑰匙鎖門)，謝謝大家一起來守護我們的教會安全。

5. The February Communion Sunday is scheduled for **February 8**.

二月主餐主日訂於 **2/8**，誠摯邀請弟兄姊妹於主日一同領受聖餐。

FINANCIAL REPORT 財務報告

	Budgeted Offering (week) 每週預算奉獻	1/16-1/22	1/22 In Total 銀行現有存款
General Fund Offering 奉獻基金	\$11,000	\$5,627	\$5,716
Other General Fund (Rent/Tuition) 房租 / 學費收入		-	
Boba 義賣		-	
Other 其他收入		\$89	
Total Cash Position 現金流	\$268,188		
Church Plant Fund 植堂基金		-	\$64,830
Project Shiloh Fund 示羅計畫基金			\$31,000
YTD 2026 (1/1/2026-Now) General Fund Income			\$24,009

THANKSGIVING & PRAYER 感謝與代禱

1. Please pray for our daughter church, Bread of Life Phoenix Church, and for the coworkers Chris and Patty. Pray that the Lord would grant them His grace, strength, and a unified team of coworkers. Also, please pray for the preparations for the outreach event led by our church's ministry team from 2/6-2/8.

為鳳凰城靈糧堂的拓展、負責的同工 Chris and Patty 禱告守望，求主賜恩、能力、以及同心的同工，也為 2/6-2/8 由本教會服事團隊帶領福音佈道的特會籌備工作代禱。

2. Pray for our two daughter churches in Montreal, Canada. Pray the Lord to provide for all their needs and to raise up co-workers. Pray for Joshua and Esther, and for Qingfu's family, that the Lord's guidance will be with them.

為加拿大蒙特婁兩個分堂:方舟靈糧基督教會、信望愛靈糧堂的拓展繼續代禱，為琦洲傳道和春香師母、慶福傳道和佩菁師母的身體和家庭禱告，求主幫助他們同心牧養教會，教會所面對的困難，都有主的帶領經歷突破。

3. Pray for the church's 2026 building project, the **"Shiloh Project."** May the Lord lead all brothers and sisters to participate wholeheartedly and to experience the training and growth of their faith.

為教會 2026 建堂“示羅計畫”，求主帶領全教會弟兄姊妹能踴躍參與、經歷信心的操練與增長。

4. Pray for our church is exploring the possibility of establishing a Christian school and is seeking a principal candidate with a strong background in education. May God, in His kindness and faithfulness, bring the right person to lead this ministry according to His will.

為教會正在籌辦基督教學校、並尋找有教育背景的校長共同建校禱告。願神把祂良善、忠心，有負擔的僕人帶到這裡，若有合適的人選也請推薦。